
�We helpen niemand door alles weg te geven�
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De huidige dhz-sector kenmerkt zich door een prijzenslag. Toch is de nieuwbakken formuledirecteur Steven
van der Krogt van Karwei daar niet blij mee. “We moeten mee als een ander het doet: de zwaarste actie pakt de
dikste omzet. Neemt niet weg dat ik me zorgen maak over de actiedruk in de markt.”

Marc Nelissen
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